
Zápis 
 

zo spoločného  rokovania  Výskumno-manažérskej rady  a Ústavnej rady ÚI SAV 
zo dňa  19. 5. 2017 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 
Program:  

1. Informácia o aktuálnej situácii ÚI SAV a SAV (I.Budinská - informácie z  
Rady riaditeľov a P SAV, L.Hluchý - informácie zo snemu, J. Glasa - 
informácia zo zasadnutia VR) 

2. Výskumné aktivity v roku 2017 - informácie od vedúcich oddelení a  
vedúcich projektov. 

3.   Návrh akčného plánu na rok 2017 
4.   Výsledky hospodárenia ústavu za rok 2016 a rozpočet na rok 2017 
5.   Rôzne a diskusia 

 
Rokovanie spoločného zasadnutia Výskumno-manažérskej rady a Ústavnej rady ÚI viedla 
riaditeľka ústavu I. Budinská.  
 
Ad l/   Informácia o aktuálnej situácii ÚI SAV a SAV 

Riaditeľka ústavu informovala: 
- o prezentácii výsledkov ústavu na výročnom seminári v Smoleniciach, vrátane  
 stratégie  výskumu, ktorá sa využije pri vypracovaní Akčného plánu ÚI SAV. 
- o novom Organizačnom poriadku ÚI SAV 

 - o kreovaní Rady riaditeľov I. OV a o Rade    riaditeľov SAV /RR4/, ktorá je  
  neformálnou platformou riaditeľov všetkých výskumných pracovísk SAV  na diskusiu            
  k aktuálnym problémom SAV. 

- Dňa 10. 5. 2017 sa na zasadnutí RR4 diskutovalo o zákone o v.v.i.: zákon by mal byť   
predložený na rokovanie vlády 24. 5. 2017 a od 1. 7. 2018 by podľa neho mali byť 
transformované na v.v.i.  všetky ústavy tak, ako budú existovať do 30. 6. 2018. 
Majetkové pomery ústavov sa nezmenia. 

 - PSAV prijalo systém bonifikácie za výsledky v akreditačnom hodnotení  
  medzinárodným   panelom 2012-2016 – I. etapa. 

- Zriaďuje sa Centrum pre využitie pokročilých materiálov /poverená riad. prof. Majková/  
- V rámci  SAV začína pôsobiť platforma Mladí vedci, do ktorej sa zapájajú aj mladí 

z nášho ústavu. R. Sabo zriadil na tento účel webstránku ÚI SAV, ktorá bude 
priestorom na informácie o živote a práci mladých vedcov a doktorandov v ústave. 

 
L. Hluchý, zástupca ústavu v Sneme SAV informoval: 
- o formovaní nového P SAV a o novom predsedovi SAV – P. Šajgalíkovi. Nové 

predsedníctvo začne fungovať 15. 6. 2017. 
- o príprave interpelácie k Akčnému plánu. 
 
J. Glasa, predseda Vedeckej rady ÚI SAV informoval: 
- o hodnotení výskumných oddelení, vrátane jednotlivcov. Vypracované hodnotenie 

pripomienkovali aj externí členovia VR. Hodnotenie bolo rozoslané všetkým vedúcim 
výskumných oddelení.  

 
Ad 2/  Výskumné aktivity v roku 2017 - informácie od vedúcich oddelení a  

vedúcich projektov 
Vedúci jednotlivých výskumných oddelení /za M. Ruska informoval M. Trnka/ 
informovali o výsledkoch práce, publikačnej činnosti, projektoch a ďalších aktivitách.  
 

 



Ad 3/  Návrh akčného plánu na rok 2017 
Do augusta majú ústavy zapracovať tézy k akčnému plánu SAV do akčných plánov 
ústavov. Akčné plány budú súčasťou  ročného hodnotenia ústavov – hodnotiaci panel 
má byť zložený z členov P SAV za príslušné oddelenie vied  a doplnený o odborníkov 
z praxe /bližšie neurčených/. Náš zástupca v Sneme SAV, doc. L. Hluchý,  informoval 
o zámere riešiť problém s nejasnosťami téz na pôde snemu. Rovnako aj ďalšie 
problematické uznesenia P SAV -  zámer P SAV na podporu projektov EK, ktoré 
získali Seal of Excelence a  vytvorenie Centra pre využitie pokročilých materiálov 
SAV.   

 
Ad 4/ Výsledky hospodárenia ústavu za rok 2016 a rozpočet na rok 2017 

Vedúca odd. ekonomiky M. Mášiková Paulinová, rozdala  informácie o   aktuálnom 
stave  na kartách oddelení. V súvislosti so zmenami v rozpočtovaní je potrebné, aby sa 
nákup IKT z projektov VEGA a z inštitucionálnych zdrojov plánoval na celý rok 
dopredu. Bez plánovaných výdavkov v položke IKT nebude možné tieto nákupy 
uskutočniť. Príspevok na réžiu na rok 2017 zostáva na úrovni 1.200,- € na 
výskumníka.   

 
Ad 5/ Rôzne a diskusia 
 

-  Pripomenutie pozvania na RDA 23. 5. 2017. 
-    Informácia o vietnamskej návšteve: v prípade záujmu bližšie informácie poskytne Viet 

Tran. Informačné materiály sa nachádzajú na sekretariáte.  
-    Výsledky hodnotenia Verejnej výzvy  APVV  2016 – ústav nezískal podporu pre žiaden 

projekt. 
-    V rámci projektu Otvorená akadémia – ako súčasť programu Informácie a komunikácia 

sme zodpovední za dve témy: oblasť klaudového počítania a otvorenej vedy a oblasť 
spracovania multimodálnych dát.  

-     Dňa 26. 5. 2017 bude športový deň v Smoleniciach. 
-     M. Gatial pripomenul objednávky tonerov. 
-     Riaditeľka ústavu informovala o zámere zriadiť do konca roka vnútorný elektronický    

  systém objednávok a evidencie na nákupy z projektov. 
-      V. Jablonská bude k evidencii publikácií v ARL priraďovať aj projekty. 

 
 
Bratislava 23. 5. 2017 
 
Zapísala: Mgr. H. Laudárová   Schválila: Ing. Ivana Budinská, PhD. 

                    riaditeľka ÚI SAV  


